

The best tourist attractions in Putrajaya



IKLAN JAWATAN KOSONG DI MARINA PUTRAJAYA SDN. BHD. (MPSB)
(diuruskan sepenuhnya oleh Anak Syarikat Perbadanan Putrajaya (PPj))

Bagi memenuhi aspirasi untuk menjadi produk pelancongan yang terbaik di Putrajaya, Marina Putrajaya Sdn. Bhd. (MPSB) yang merupakan Anak Syarikat Perbadanan Putrajaya (PPj) yang menguruskan Cruise Tasik Putrajaya, Marina Putrajaya, Pusat Rekreasi Air Putrajaya dan Skyrides Festivals Park Putrajaya, sedang mencari calon-calon yang kreatif dan berinovasi untuk mengisi kekosongan jawatan dengan Syarat/Kelayakan seperti berikut:

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
<p>1. PENGAWAL KESELAMATAN (KEKOSONGAN 1 ORANG)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,300.00</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Bidang Tugas</p> <ul style="list-style-type: none"> Membantu urusan yang berkaitan dengan kawalan keselamatan pengoperasian dan aset Cruise Tasik Putrajaya dan Marina Putrajaya. Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> Sekurang-kurangnya Sijil Pelajaran Malaysia. <p>Pengalaman</p> <ul style="list-style-type: none"> Sekurang-kurangnya 1 tahun dalam bidang pengawalan keselamatan. Bekas askar atau tentera juga digalakkan memohon <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik. Mempunyai kesihatan yang bagus. Mempunyai fizikal yang cergas Berat badan dan tinggi badan yang sesuai untuk menjadi seorang pengawal. Fasih bertutur dalam Bahasa Melayu. Boleh memandu dan mempunyai kenderaan sendiri (kereta atau motorsikal). Boleh lapor diri dengan serta merta sekiranya dipanggil untuk bertugas. Boleh bekerja secara shift mengikut jadual yang disediakan
<p>2 PEMBANTU AKAUN (2 KEKOSONGAN)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,500.00 (mengikut pengalaman)</p>	<p>Bidang Tugas</p> <ul style="list-style-type: none"> Membantu menguruskan hal-hal yang berkaitan akaun dan pengurusan fail. Membantu kerja-kerja pentadbiran Mempunyai pengalaman dalam berinteraksi dengan pihak bank Mempunyai pengalaman dalam mengendalikan wang tunai Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa.

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
<p><u>Taraf:</u></p> <p>Tetap/Kontrak</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Pengalaman : Sekurang-kurangnya 1 tahun dalam bidang kewangan. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Diploma dalam bidang akaun/finance • Mempunyai interaksi yang baik. • Berdaya tahan, Jujur dan amanah dalam urusan kewangan • Mempunyai kenderaan sendiri (kereta atau motorsikal)
<p>3. EKSEKUTIF JUALAN & PEMASARAN</p> <p>(1 KEKOSONGAN)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u></p> <p>Minimum RM 2,500.00</p> <p><u>Taraf:</u></p> <p>Tetap/Kontrak</p>	<p><i>Keperluan:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai kemahiran berkomunikasi, profesional, beretika dan perwatakan menarik; • Boleh bekerja lebih masa, menepati deadlines dan mencapai sasaran jualan; • Boleh bekerja dalam kumpulan serta secara perseorangan, berorientasikan keputusan, methodical dan berdisiplin; • Fasih bertutur dan mahir dalam penulisan Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia; • Mempunyai kenderaan sendiri. <p><i>Syarat Tambahan:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Berkebolehan berbahasa Mandarin atau Arab <p><i>Kelayakan:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai sekurang-kurangnya tiga (3) tahun pengalaman kerja dalam bidang Jualan/Pemasaran/Khidmat Pelanggan; • Berpengalaman dalam perhubungan awam adalah satu kelebihan.
<p>4. PENYELIA REKREASI AIR</p> <p>(1 KEKOSONGAN)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u></p> <p>Minimum RM 1,800.00 (Mengikut Pengalaman)</p>	<p><i>Keperluan:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Memiliki sekurang-kurangnya DIPLOMA/ SIJIL dalam bidang-bidang yang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia; • Mempunyai personaliti yang menarik; • Mempunyai keyakinan dan kebolehan berkomunikasi dalam Bahasa Melayu dan Bahasa Inggeris dengan baik; • Mempunyai lesen memandu kereta dan mempunyai kereta sendiri; • Keutamaan akan diberikan kepada calon yang boleh berenang dan aktif dalam bidang

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
<p><u>Taraf:</u></p> <p>Tetap/Kontrak</p>	<p>sukan/rekreasi air seperti kanu, kayak, perahu layar, Bot Naga dan sebagainya.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sanggup bekerja di hujung minggu. • Menyelia urusan yang berkaitan dengan pengoperasian Cruise Tasik Putrajaya seperti perkhidmatan pelanggan, ticketing, mengemudi bot, kebersihan, keselamatan dan sebagainya. • Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa.
<p>5. PENOLONG PENGURUS JUALAN & PEMASARAN</p> <p>(1 KEKOSONGAN)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u></p> <p>Minimum RM 1,500.00</p> <p><u>Taraf:</u></p> <p>Tetap/Kontrak</p>	<p><i>Keperluan:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Kelulusan minima SPM; • Mempunyai personaliti yang menarik; • Mempunyai keyakinan dan kebolehan berkomunikasi dalam Bahasa Melayu dan Bahasa Inggeris dengan baik; • Patuh dan boleh menerima arahan dengan baik. • Mempunyai lesen memandu kereta dan mempunyai kereta sendiri • Sanggup bekerja di hujung minggu/lebih masa. • Membantu mengurus perancangan, pembangunan dan pelaksanaan Pelan promosi, Jualan dan Pemasaran MPSB. • Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa.
<p>6. PEMBANTU EKSEKUTIF REKREASI AIR/ PEMBANTU OPERASI CRUISE TASIK PUTRAJAYA (PERAHU)</p> <p>(1 KEKOSONGAN)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u></p> <p>Minimum RM 1,500.00</p> <p><u>Taraf:</u></p> <p>Tetap/Kontrak</p>	<p><i>Keperluan:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Kelulusan minima SPM; • Mempunyai personaliti yang menarik; • Mempunyai keyakinan dan kebolehan berkomunikasi dalam Bahasa Melayu dan Bahasa Inggeris dengan baik; • Pandai berenang. • Sihat tubuh badan dan mempunyai BMI yang normal. • Mempunyai ciri komunikasi yang baik untuk menarik pelanggan dan mempromosikan produk. • Bagi jawatan Pembantu Eksekutif Rekreasi Air, keutamaan akan diberikan kepada calon yang boleh berenang dan aktif dalam bidang sukan/ rekreasi air seperti kanu, kayak, perahu layar, Bot Naga dan sebagainya.

Sekiranya anda memiliki kriteria-kriteria yang kami cari dan bersedia untuk bekerja dengan penuh dedikasi ke arah merealisasikan aspirasi kami, sila hantarkan **resume** ke

hr@cruisetasikputrajaya.com dengan menyatakan jawatan yang dipohon di bahagian subjek e-mel. Hanya calon-calon yang disenarai pendek akan dihubungi.

Tarikh Tutup Permohonan: **10 OKTOBER 2017**